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Våra träd, blodlönnarna, som står utanför 
våra hus på Hagavägen mår inte bra. 
 
De har inte fått den skötsel de varit i 
behov av under en mycket lång tid och nu 
är det försent att få ordning på dem enligt 
arborist. 
 
Därför säger arboristen att vi måste ta ner 
dem. 
 
 
 
 
 
 
med vänlig hälsning 
styrelsen 
 
PS glöm inte att titta på hemsidan där finns information och nyheter www.brffaran.se 


